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ZAPISNIK 
 35. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

35. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 26. travnja 2022. (utorak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Prijedlozi prioriteta malih komunalnih radova za 2023. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 34. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-8 
Rijeka,  28. travnja 2022. 
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AD. 1 

Vijećnici su razmotrili prijedloge građana zaprimljene po javnom pozivu na predlaganje malih 
komunalnih zahvata po mjesnim odborima za 2023. godinu, te iznijeli vlastite prijedloge. 
Nakon rasprave odlučeno je kako slijedi u zaključku.  
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo listu prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2023. godinu na području MO Brajda-Dolac kako slijedi:    
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Napomena 

1. 
Postavljanje svjetlosne signalizacije na pješačkom 
prijelazu u Ulici Pomerio kod kućnog broja 20 

Prijedlog građana 

2. 

Postavljanje uspornika prometa kod pješačkog 
prijelaza u Ulici Pomerio, ispod parka Pomerio, prije i 
nakon zebre koja spaja park i prolaz Marije Krucifikse 
Kozulic 

Prijedlog građana 

3. 
Zatvaranje otvora u stijeni u Ulici 1. maja kod kućnog 
broja 22 zbog sprečavanja izlaska glodavaca 

Prijedlog građana 

4. 
Postavljanje pet  kanti za pseći  izmet (kasnije bi se 
dogovorile lokacije) 

Prijedlog građana/VMO 

5. 

Postavljanje usporivača prometa u Ulici Ivana Pavla 
II 

Prijedlog građana 

6. 
Izgradnja nivoa na postojećem parkiralištu na platou 
ispred kućnih brojeva 13, 15, 17 i 6 u Ulici Ivana 
Filipovića 

Prijedlog građana 

7. 
Postavljanje table zabrane za pse na zelenoj površini 
u Ulici Ivana Filipovića 

Prijedlog građana 

8. 
Sanacija prilaza zgradi u Ulici Ivana Filipovića kućni 
broj 17  

Prijedlog građana 

9. 
 Hortikulturno uređenje okoliša zgrade u Ulici Ivana 
Filipovića kod kućnih brojeva 13, 15 i 17 

Prijedlog građana 

10. 
Sanacija vrlo skliskih stepenica između zgrada u Ulici 
Pomerio kućni brojevi 3 i 5  

Prijedlog građana 

11. 

Izmještanje ili postavljanje svjetlosne signalizacije na 
pješačkom prijelazu na Trgu Riccarda Zanelle 
(između istočne stražarnice kod zida Guvernerove 
palače i zapadnog ulaza u Park Nikole Hosta) 

Prijedlog građana 



 

3 

 

 

 

AD. 2 
Zaprimljen je odgovor KD Čistoća na upit Vijećnice sa  34. sjednice VMO Brajda-Dolac, da se  KD 
Čistoća očituje kojim se točno danima  pere Ulica Uski prolaz i u kojim satima. 
U odgovoru je navedeno da se ulica Uski prolaz pere sukladno programu jednom tjedno (dan 
može varirati ovisno o prioritetima, od utorka do četvrtka) u noćnim satima. Ulica se mete 
svakodnevno. U slučaju potrebe poduzimaju se i izvanredna održavanja (pometanje ili pranje) te 
da je posljednji put ulica bila prana tijekom prošloga tjedna. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
Na svojoj 34. sjednici održanoj u četvrtak, 24. ožujka 2022. godine, VMO Brajda-Dolac složilo se 
sa prijedlogom građana da se spremnici za otpad namijenjeni prvenstveno kućnim brojevima 
Ciottina 3, 2, 2a i b premjeste na lokaciju na kojoj su prije bili, 20 metara niže paralelno sa 
autobusnim stajalištem te je Vijeće uputilo dopis KD Čistoća. 
U odgovoru zaprimljenom od KD Čistoća navodi se  da je kod premještanja na predloženi lokalitet 
poželjno osigurati nesmetani pristup specijalnih namjenskih vozila do predloženog lokaliteta što 
iziskuje dodatna prometna rješenja. Broj spremnika na lokalitetu je minimalan što zahtijeva 
najmanje dva dnevna pražnjenja spremnika za miješani komunalni otpad, rad dežurne službe zbog 
nesavjesnog odlaganja oko spremnika te pražnjenje spremnika za vrijedne vrste otpada minimalno 
jednom tjedno (izuzev spremnika za papir koji se prazni na dnevnoj bazi). Zbog svega iznesenog, 
a posebno zbog gustog nepropisnog parkiranja vozila, mole da svoj zahtjev uputimo na Odjel za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem na mišljenje i suglasnost, a s ciljem 
formiranja prometa u slijepom djelu ulice prema zahtjevu Vijeća. Tek po dobivenom pozitivnom 
mišljenju KD Čistoća će, kao i Rijeka plus postupiti po odluci Vijeća.  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Predstavnica stanara zgrade Pomerio 22 obratila se Vijeću mailom u kojem je  dostavila fotografiju 
odloženih kartonskih kutija pored kontejnera ispred zgrade Pomerio 22. Pretpostavlja da su to 
kartoni iz obližnje trgovine prehrambenim artiklima koja se nalazi na adresi Slaviše Vajnera Čiće 
7a, gdje su i registrirani. U toj ulici postoje spremnici za otpad u nastavku ulice iza ugla. Smatra da 
isti trebaju riješiti odlaganje svog otpada na odgovarajući način. U svakom slučaju to nije mjesto 
ispred njihove zgrade, Pomerio 22. Stoga se obraća Vijeću s molbom za postupanje i rješenje 
problema.  
Zaključak: 
Mail predstavnice stanara proslijediti će se komunalnom redarstvu. 
 
AD. 3 
Zaprimljen je mail Odjela gradske uprave za poduzetništvo kojim dostavljaju molbu za očitovanje 
za  produženje radnog vremena caffe bara „Fiume“, Fiorello la Guardia 7a. 
Nakon kratke rasprave Vijeće je zaključilo da se neće očitovati na dopise o produžecima radnog 
vremena ugostiteljskih objekata. Uputiti će se dopis Odjelu gradske uprave za poduzetništvo da 
Odluke koje donese dostavi Mjesnom odboru Brajda-Dolac na znanje radi potrebnih informacija u 
komunikaciji sa stanovnicima područja mjesnog odbora Brajda- Dolac. 
Zaključak: 
Vijeće je zaključilo da se neće očitovati na dopise o produžecima radnog vremena ugostiteljskih 
objekata već će se odluka prepustiti Odjelu gradske uprave za poduzetništvo. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
  


